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CONTINUACIÓ DE LA REUNIÓ ENTRE ELS SINDICATS I ELS CAPS DE  LES SALES 

CENTRALS DE COMANDAMENTS I ADMINISTRACIÓ  

Ahir 26 d’octubre de 2023 vam dur a terme la continuació de la reunió iniciada el dia 3 en la que només es van 

poder tractar els 10 primers punts de l’ordre del dia.  Tot seguit us exposem els temes tractats:  

11. Nivell cap de torn. 

Es demana que el sergent que exerceix de cap de Torn a una Sala de Comandament tingui el nivell 3 a efectes 

retributius. A aquests efectes s'ha fet una petició d'un sergent destinat a Sala Barcelona que no el té, s'està 

tramitant. 

12. Abonament dietes 2022. 

Individualment, cada persona ha de demanar a administració per saber el seu estat. Es fa el pagament per lots. 

Si el seu expedient va entrar després del lot de pagament ha d'esperar el següent lot. Igualment, demanen que 

cada persona s'adreci al seu servei d'administració per saber sobre el seu cas en concret, ja que els motius poden 

ser diversos i se li donaria resolució individualitzada segons el cas. Es crearà un lot per recollir les dietes 

pendents de pagaments que han patit disfuncions que es farà efectiu un cop passi el procés de validació pel 

departament d'economia. 

13. Manca comandaments Sales. 

S'ha preparat un informe reflectint les mancances d'efectius a l'estructura de comandaments i que ja s'ha 

presentat, la setmana que ve es celebrarà una reunió per prendre decisions per cobrir aquestes mancances. 

14. Càrrega de feina caporals caps de sala. 

Hi ha prevista la incorporació de 10 efectius en SEGONA ACTIVITAT destinats a realitzar FUNCIONS 

ADDICIONALS que pugui minimitzar les tasques que acumulen els caporals cap de sala a la sala de Reus, amb 

una definició concreta d'aquestes per tal que no siguin operatives, les realitzaran en el mateix horari de la resta 

d'efectius per optimitzar la seva eficiència i el suport als comandaments. Aquest model s'espera implementar a 

la resta de les sales del territori. 

15. Manca d'efectius i dimensionament de les sales. 

Hi ha una sortida de places d'agents de les sales de comandament que han aprovat una especialitat i això deixa 

amb manca d'efectius a les sales del territori. Sala Reus marxen 13 efectius a la divisió de trànsit, d'aquesta 

situació no han estat informats per part dels comandaments d'aquesta sala i s'han assabentat a la reunió d'avui, 

per tant, no poden donar resposta al nombre d'efectius destinats durant l'hivern a les sales de comandament. 

Recullen la incidència i estaran pendents dels concursos propers per saber el nombre d'efectius totals que 

marxen de les diferents sales del territori. Informem que a Metro Sud en son 6 per trànsit i 2 per apropament. 

16. Oferiment sotsinspectors Sala MS. 

Es va demanar un oferiment per la Sala Metro Sud de sotsinspectors per cobrir les vacants d'aquesta sala i ara 

s'està a l'espera de la publicació. 
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17. Moviment efectiu i noves incorporacions. 

En aquest punt volem saber com afectarà el nou Decret d’Estructura a les sales, doncs deixaran de dependre de 

les regions policials, però hi ha efectius que no queda prou clar de qui dependran, és el cas dels caps de torn 

regionals. Esperem que a la propera reunió aquestes preguntes tinguin resposta. 

18. Garanties de descans. 

Les dades que han fet arribar algunes sales relatives als PAPS concedits del juny al setembre són: 

Sala Barcelona concedits 199 denegats 24; Sala Metro Nord concedits 245 denegats 137; Sala Reus concedits 

447 denegats 84 

20. Ventilació. 

Es planteja que la ventilació natural als espais de treball és per motius de salut de renovació i oxigenació. 

L'informe dels tècnics de prevenció de riscos recull que tots els espais de les sales del territori estan dins els 

barems legals establerts. 

S'ha establert un sistema d’higienització d'aparells de climatització, a més a més es portarà a terme la instal·lació 

d'humidificadors allà on hi ha un informe de prevenció de riscos que així ho hagi recollit. 

Hi ha una actuació pendent de fer efectiva, la instal·lació de cortines amb vinil reflector de llum per una millora 

de l'espai de treball. 

21. Seguretat edifici 112. 

L'informe que va redactar SERSECO recull que seria aconsellable que a la sala hi hagi dos armers, un general i 

un a la sala, i que les dues armes llargues estiguin a un armer d’extracció ràpida. Actuacions que no s'han fet i 

que es tindran en consideració. 

Hi ha previst pel 2024 que hi hagi una part de la plantilla de seguretat privada que porti arma per reforçar la 

seguretat. 

Existeix una pauta operativa de resposta que preveu una possible intrusió violenta a l'edifici. 

Es recull la petició feta pel CAT de la presència de Mossos d'Esquadra al complex del 112 per reforçar la seguretat 

de l'edifici, ja sigui presència fixa o regular. 

22. Incidència foc Sala MS. 

Hi ha establert un protocol en cas que alguna de les sales de comandament del territori caigui i seria assumida 

per la Sala Central o altres sales. En aquest cas no va ser necessari.  

23. Pernoctació Sala Reus. 

Les habitacions destinades als serveis que realitzen 24 hores a l'edifici del 112 no s'ocupen a la seva totalitat i 

fins ara es facilitava que, aquestes habitacions lliures, estiguessin a disposició dels efectius de Mossos que ho 
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demanessin, concedint o denegant aquest servei segons criteris preestablerts. No sabem perquè des de fa uns 

mesos aquesta opció ja no és viable. 

Ens responen que s'ha demanat un informe i faran actuacions per mirar de poder continuar pernoctant al 112 

com fins ara. 

26. Gestió alarmes. 

S'està vivint una situació de mancança de personal al gestor de les alarmes per motius mèdics dels efectius 

destinats a realitzar aquesta tasca i que es confia que sigui provisional i puntual. Són coneixedors de la 

importància que aquesta tasca de filtratge té pel bon funcionament del servei de tot el cos, donat que hi ha un 

increment important de falses alarmes que desvien recursos operatius innecessaris a fer aquesta tasca tant a la 

sala, com al carrer. 

27 i 28. Ordinadors i 33. Millores informàtiques. 

Son coneixedors que la capacitat i la velocitat dels ordinadors és insuficient i estan en comunicació amb la DSIP, 

que té previst el canvi d'ordinadors i teclats antics a la totalitat de les sales del territori. 

Com ja es va informar en reunions anteriors s'ha demanat una amplada de banda específic només per les sales i 

s'està a l'espera de la seva implantació. 

També es té present que els servidors que gestionen el nucli van carregats i també és un aspecte a millorar. 

Es treballa en el rendiment de la totalitat de l'entorn informàtic. 

Segueix en estudi de les modificacions i millores del FENIX 

29. Suport pantalla no adequat Sala MN i SCC i 31. Millores del material. 

Es recull la demanda relacionada amb les millores d'ergonomia, les relacionades amb les pantalles amb suport 

hidràulic, cadires, etc. Comentem que les cadires que tenen bombers al 112 de Reus son molt millors que les que 

han de fer servir els mossos. 

30. Qualitat dels aparells de so. 

El GEMYC instal·lat a la sala ha de permetre la integració total de la telefonia i poder parlar per telèfon i per 

l’emissora mitjançant els auriculars segons l'elecció voluntària de l'operador. Reconeixen que integrar la 

telefonia al GEMYC està resultant més complexa del que es preveia, però es continua treballant en les millores. 

32. Canals: ús simultani de diferents canals. 

Les millores del GEMYC també contempla optimitzar els recursos dels canals per on comuniquen les diferents 

Policies Locals i Vigilants del territori. 

34. Incidències comunicació 112. 

Es pren nota de les incidències que es presenten de disfuncionalitat amb les cartes i comunicacions del 112 amb 

l'objectiu de continuar millorant. 
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